

## X 射线辐照仪相关配件使用须知

- 1、用户可以根据实验需要，借用平台提供的 X 射线辐照仪配件，也可使用课题组自主采购的辐照配件。自主采购的配件在使用完毕后请及时带走。
- 2、平台提供的 X 射线辐照仪相关配件包括：分隔式辐照笼、过滤式辐照笼、RADPlus、局部辐照器、皮下辐照器。用户在使用完毕后，自行进行清洁并放回原位（清洁方法详见《辐照仪配件用户清洁须知》）。
- 3、用户如需将辐照仪配件带入或带出动物中心屏障，请按照动物中心《物品进入屏障的管理要求》执行。
- 4、用户需正确使用 X 射线辐照仪相关配件，如对使用存在疑问，请联系管理员（0573-87572840）。

## 辐照仪配件用户清洁须知

- 1、用户取用动物中心屏障内的相关辐照仪配件（动物中心 A110 房间），请按照动物中心屏障内部要求进行清洁，并放回原位。
- 2、用户取用辐照仪房间内的相关辐照仪配件（动物中心 A105 房间），在指定位置（A105 房间对面洗水池）用清水进行清洗，晾干后用 75%酒精进行消毒，并放回原位。
- 3、如果辐照后笼内残留相关生物垃圾，如动物粪便，请按照动物中心相关规定进行处理。
- 4、用户未按照以上规定对使用完的配件进行清洁，将按照平台《ZJE 公共技术平台信用管理规定》第 9 条扣除信用分 6 分。

最终解释权由 ZJE 公共技术平台所有

## **Instructions for the use of Biological X-ray irradiators related accessories**

1. Users can borrow the X-ray irradiator accessories provided by the ZJE Core Facility according to the experimental needs, or use the irradiation accessories purchased by the research group. After use, please take away the self-purchased accessories.
2. The X-ray irradiator related accessories provided by ZJE Core Facility include: split irradiation cages, filtering irradiation cages, RADPlus, partially irradiated lead block, and subcutaneous irradiated lead block. After use, the users should clean it by themselves and put it back in place (for the cleaning method, please refer to the "Cleaning Instructions for Irradiator Accessories").
3. If the users need to bring the irradiator accessories into or out of the Animal Center barrier, please follow the "Management Requirements for item entry barrier" of the Animal Center.
4. Users need to use the X-ray irradiator related accessories correctly. If there are any questions about the use, please contact the administrator (0573-87572840).

## **Cleaning Instructions for Irradiator Accessories**

1. Users who use the relevant irradiator accessories (Room A110) in the Animal Center barrier, please clean them according to the requirements of the Animal Center barrier, and put them back in place after cleaning.
2. Users who use the relevant irradiator accessories in the irradiator room (Room A105) should wash them with clean water at the designated location (the sink opposite Room A105), dry them, disinfect them with 75% alcohol, and put them back in place.
3. If there is any biological waste left in the cage after irradiation, such as animal feces, please dispose of it in accordance with the relevant regulations of the Animal Center.
4. Users who do not clean the used accessories in accordance with the above provisions will be deducted 6 credit scores (Article 9 of the "ZJE Core Facility Credit Score Management Regulations").

ZJE Core Facility reserves the right of final interpretation